

致上午高班家長：

本校應博愛醫院歷屆總理聯誼會鄭任安夫人學校之邀請參與「親子遊戲日」，將派出 20 名上午高班學生參與活動，詳情如下：

| | |
|------|---|
| 日期 | 2025 年 12 月 17 日(星期三) |
| 集合時間 | 約下午 1 時 20 分(實際時間容後公佈) |
| 集合地點 | 本校禮堂(小學備專車接送本校參加比賽學生及家長前往活動地點) |
| 比賽時間 | 約下午 2 時正至 3 時 30 分 |
| 地點 | 博愛醫院歷屆總理聯誼會鄭任安夫人學校 |
| 對象 | 20 名上午高班學生 |
| 活動內容 | 校際競技比賽、頒獎、親子遊戲及親子活動 |
| 報名連結 |  https://forms.gle/gJxPQ5Cnf1fkPogs9 |
| 備註 | <ol style="list-style-type: none">1) 有興趣參加是次活動的家長，請透過上面連結報名。2) 截止報名日期：2025 年 11 月 26 日(星期三)3) 如報名人數超過名額，將進行抽籤作決定，抽籤結果將會於 11 月 28 日(星期五)本校網頁內公佈。4) 參加之學生(中籤者)需由家長陪同一起出席。5) 參加之學生(中籤者)請當天穿著整齊冬季運動服、白短襪、白波鞋。6) 活動完結後，家長與學生可於鄭任安夫人學校解散。7) 如有查詢請致電 24502519 與芒果教練聯絡。 |

順德聯誼總會
屯門梁李秀娛幼稚園
2025 年 11 月 19 日



To K3 AM Parents :

Our school has been invited by A.D. & F.D. of Pok Oi Hospital Mrs Cheng Yam On School to participate in the “Parent–Child Games Day.” We will send 20 K3 AM students to take part. Details are as follows:

| | |
|-------------------|---|
| Date | 17 December 2025 (Wednesday) |
| Assembly Time | Approximately 1:20 p.m. (exact time to be announced) |
| Assembly Point | School Hall (the primary school will arrange a coach bus to take students and parents to the event venue) |
| Event Time | Approximately 2:00 p.m. to 3:30 p.m. |
| Venue | A.D. & F.D. of Pok Oi Hospital Mrs Cheng Yam On School |
| Participants | 20 K3 AM students |
| Activities | Schools competitions, awards presentation, parent–child games and activities |
| Registration Link |  https://forms.gle/gJxPQ5Cnf1fkPogs9 |
| Remarks: | <ol style="list-style-type: none">1) Parents who are interested, please register via the above link.2) Registration deadline: 26 November 2025 (Wednesday).3) If the number of applicants exceeds the quota, a lot-drawing will be conducted. The result will be announced on the school website on 28 November(Friday).4) Participating students (those selected by lot) must be accompanied by a parent/guardian.5) Participating students (those selected by lot) should wear winter school PE uniform, white socks, and white sport shoes on the day.6) After the event, parents and students may dismiss directly at the primary school.7) For inquiries, please contact Ms. Mango at 2450 2519. |

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
19 November 2025

